

## Protokoll styrelsemöte 210414

**Närvarande:** Jenny Huynh, Lotta Husell, Alolika Basu, Nerari Orah, Martina Rooth, Lukas C. Skeppstedt, Mona Soltanmohammadi, Daniel Gordani, Noah Bertman, Lauri Koistinen.

- §1. Mötets öppnande – Lotta öppnar mötet 17.22
- §2. Val av ordförande och sekreterare – Lotta och Jenny väljs till ordförande och sekreterare.
- §3. Val av justeringspersoner tillika ansvarig för tiddisponering under mötet – Alolika och Lukas väljs till justeringspersoner.
- §4. Godkännande av föredragningslistan – godkänns av närvarande.
- §5. Godkännande av föregående mötesprotokoll – godkänns av närvarande.
- §6. Adjungeringar – inga.

### **Rapporter – max 15 minuter!**

- §7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll” –
  - a. Ekonomi – Haft kontakt med banken gällande firmateckning och en potentiell revisor från ELIN. Fått hjälp av fd ekonomiansvarig Gustaf med betalning av fakturor (profilkläder och namnskyltar). Ska kolla med Gustaf angående beställning av stetoskop till T1-informationen.
  - b. Kommunikation – Profilkääderna har kommit och ska delas ut.
  - c. Rekrytering och event – Ulrika (föreläsare av Medicinsk juridik) har ej svarat. Har mailat två andra personer kring föreläsning om Global hälsa och Medicinska experiment. Lunchföreläsning föredras. Ena förslaget är 12 maj lunchtid. Uteblivet mailsvar från K1s sekreterare angående terminsinformation. Ett förslag är att marknadsföra zoom-mötet på deras facebookgrupp.
  - d. Utbildning – KRaM imorgon 15 april.
  - e. Namnskyltar och utmärkelser – Lagt en andra beställning av namnskyltar för VT21. Utskickat till studieorterna.
  - f. Ledamöter –
    - a. Martina och Noah har inget att rapportera om.

- b. Webbansvar – Lukas har bekantat sig mer med hemsidans innehåll. Ser stor förbättringspotential med innehållet t.ex uppdaterade bilder på styrelsen, ”på gång” under våren och hösten 2021, artiklar, länkar till sociala medier mm. Vi arbetar mer med detta under arbetshelgen.
- g. Presidiet (ordförande och viceordförande) –
  - a. Ordförande – Fixat med mailadresser som har krånglat. Ska ta kontakt med SYLF Jönköping om adjungering.
  - b. Vice ordförande – Haft digital terminsinformation för K5 tillsammans med Lotta. Mailat Michaela Jung angående föreläsning om att vara underläkare, inväntar svar. Ska maila Klara Westman (SYLF Östergötland) om hon vet om någon passande. Utöver det vill vi bjuda in AT-läkare på de fyra orterna för en föreläsning/paneldiskussion kring att vara AT-läkare på de olika orterna.

§8. Förbundsstyrelsen (FS) – Medlemsporträtt på g, man kan anmäla till kanslisten Alicia Hegner om man är intresserad. Julia håller på att skriva en artikel om handledning i Appendix.

§9. Sveriges Yngre Läkares Förening (SYLF) – Daniel har varit med på ett SYLF-möte, de arbetar med att driva underläkarnas löner. Snart möte 2 av 2. Återkopplar efteråt.

§10. Östergötlands Läkarförening (ÖLF) – Martina har klivit av posten. Vakant post just nu. Suppleanten Lukas gick på ÖLF-mötet 12 april. Stor diskussion kring löner, semester och vårdskuld under coronapandemin. De undrade om vi hade några synpunkter kring fortbildning under läkarutbildningen.

## **Beslutsärenden**

### **Diskussionspunkter**

§11. Verksamhetsrevisor – ELIN ska ha möte på fredag 16 april. Återkommer med svar efter det.

§12. Verksamhetsplan – Alla har fick säga vad de var särskilt intresserade av. Mer om detta under arbetshelgen.

§13. Arbetshelg – Upplägget för dagen presenteras. SLF Student Linköping bjuder på lunch och fika för 200 kr per styrelsemedlem. Kvitton och ifyllt blankett ska skickas till Mona per post.

§14. Påverkanstorg – Den digitala versionen via hemsidan tycks fungera bra. Vidare behöver vi planera kring när de ska annonseras ut. Ska förhandlas under arbetshelgen.

§15. Handledarpris – Priset delas ut under hösten och gäller både våren och höstens handledare. Diskussion kring när vi ska annonsera för nomineringsperiod och få god nomineringstäckning. Ska diskuteras mer ingående när Julia har tagit reda på nationell deadline vid nästa FS-möte. Ett förslag är att ha ett nomineringsformulär öppet på hemsidan under våren och hösten.

§16. Lunchföreläsning, medicinsk juridik – Vi lägger ner detta då Ulrika ej har svarat på mail.

§17. Fotografering och synlighet – Förslaget är att vi tar profilbilder med profiltröjorna ute i naturen eller mot en ljus vägg inomhus. Ingående fotodetaljer kan diskuteras på Teams.

Förslag att ta gruppfoto på respektive studieort.

§18. Östergötlands läkarförening (ÖLF) – inget att diskutera mer än tidigare nämnt.

### **Återkoppling**

§22. Terminsinformation K5 – Det gick bra. Ungefär 70 deltagare på Zoom.

§23. Tröjor – Har anlänt till Nerari utan komplikationer. Alolika tar med tröjorna till Linköping.

§24. Facklig grundutbildning – Jenny rapporterar att det var ett lärorikt moment. Mycket kunskap rikare. Rekommenderar alla att gå den.

### **Övrigt**

§24. Övriga frågor –

§25. Nästa sociala händelse –

§26. Nästa möte – Arbetshelg 17 april.

§27. Utvärdering av mötet – Jenny: jättebra. Nerari: bra diskussion. Lauri: bra diskussion.

Lukas: bra diskussion. Alolika: bra diskussion, klarat av många punkter. Martina: bra möte.

Mona: bra möte. Lotta: bra möte, nöjd med att vi är igång.

§28. Mötet avslutas – Lotta avslutar mötet 19.05.

**Underskrifter**

*Alolika Basu*

Justeringsperson (1)

Alolika Basu

Namnförtydligande

Linköping 16/4-21

Ort och datum

*Lukas Cherian Skeppstedt*

Justeringsperson (2)

Lukas Cherian Skeppstedt

Namnförtydligande

Jönköping 21/4

Ort och datum